
Oproep aan de Gemeenteraad van Schagen

Betreft:  Oordeelsvormende vergadering d.d. 11 oktober 2022; de bespreking van het  

Raadsvoorstel Bestemmingsplan Helmweg 10 te Groote Keeten

Geachte leden van de Gemeenteraad,

Met klem vragen wij u het raadsvoorstel Bestemmingsplan Helmweg 10 te Groote Keeten 
af te wijzen en deze afwijzing tijdens uw vergadering d.d. 1 november 2022 te effectueren.

De kersverse wethouder mag dan van mening zijn dat ‘de realisatie van een hotel met 60 kamers 
bijdraagt aan de differentiatie van de huidige verblijfsaccommodaties en zorgt voor een 
aantrekkelijke locatie voor toeristen die bij uitstek de rust, ruimte en de kust opzoeken’, maar daar 
kijkt een significant aantal inwoners van Groote Keeten toch echt anders naar.
Leuk gevonden, maar het raakt kant nog wal. 
Hoewel het aantal (verblijfs)recreanten nu al in geen enkele verhouding staat tot het aantal inwoners
van Groote Keeten en de (verkeers)druk hoog is, kunnen de huidige verblijfs- en dagtoeristen nog 
voldoende genieten van de rust, ruimte en het ongerepte strand van ons mooie duindorp. 
Wij, de bewoners, geven echter al jaren het noodsignaal af dat nóg meer bouw voor de 
recreatiesector een directe bedreiging vormt voor dit ‘unieke sellingpoint’. Genoeg is genoeg!

Ja, ja, we horen u denken, daar heb je ze weer met dat gezever over de recreatie in relatie tot  de 
leefomgeving. Onze ervaring als inwoner is helaas dat wij nauwelijks een luisterend oor, laat staan 
een gesprek en de mogelijkheid tot discussie over de voors- en tegens van een (recreatie)plan 
ervaren.
Maar we geven niet op!

Denk trouwens niet dat het gaat om 1 ½ man en een ‘u weet wel’. 

Ter illustratie

- Zienswijze ‘Ontwerp bestemmingsplan Helmweg 10 te Groote Keeten’ d.d. 4 juni 2019 
waarin 33 huishoudens zich uitspreken tegen de bouw van een hotel op deze locatie.

- Op initiatief van de gemeente een bewonersavond d.d. 3 december 2019 in restaurant de 
Princen Keet. De belangstelling was zo overweldigend dat de agenda verviel, maar over één 
ding waren verreweg de meeste aanwezigen het roerend eens: geen recreatieve 
ontwikkelingen meer in Groote Keeten. Overigens geen verslaglegging en niets meer van 
gehoord.

- Petitie Helmweg 10 d.d. 25 oktober 2020 waarin 49 huishoudens uit de dorpskern van 
Groote Keeten zich keren tegen de bouw van een hotel Helmweg 10. 

- Een brief d.d. 20 april 2021 o.a. in reactie op het antwoordformulier van de gemeente ter 
inventarisatie van de mening van de bewoners van Groote Keeten over het plan voor het 
hotel Helmweg 10. Menig bewoner heeft deze inventarisatie als ‘manipulatief’ 
gekwalificeerd. 

- Meerdere persoonlijke brieven en zienswijzen.



Conclusie
Het verzet in Groote Keeten tegen de bouw van een hotel Helmweg 10 wordt, zoals u zult ervaren bij 
herlezing van het bovengenoemde, op goede gronden breed gedragen. 
Wij willen er bij u op aandringen dat u deze betrekt bij uw beoordeling en beslissing over dit 
raadsvoorstel.

En ook nog even dit

- Uit aanvullend onderzoek door het College van B&W is gebleken dat voor het hotel ‘geen 
alternatieve locatie binnen bestaand stedelijk gebied’ gevonden kan worden(?).  
Wat zal de ondernemer, die een al jaren leegstaand bedrijf met bestemming ‘agrarisch’  
kocht en op zijn goede gesternte vertrouwde daar een hotel met 60 kamers te mogen 
bouwen, opgelucht zijn! 
Stel je voor dat in Haringhuizen of Sint Maarten een alternatief gevonden was.
Gelukkig, de Raad van State (RvS) kan gerust zijn. Kennelijk goed gezocht en dus reden 
genoeg waarom het hotel juist in Groote Keeten, Helmweg 10 gebouwd moet worden.

- De heer Remkes zei het al: ‘Niet alles kan overal’. In de gemeente Schagen wel hoor.
Zonder stikstofberekening door de Omgevingsdienst een bouwplan aan de Gemeenteraad 
voorleggen in de veronderstelling dat… wat? Er geen stikstofcrisis in Nederland is, er geen 
bouwstop door de RvS zal worden opgelegd en de Omgevingsdienst op voorhand geen 
probleem vormt?

- Een bouwplan dat aan u voorgelegd kan worden omdat de Provincie Noord-Holland het 
overgangsregime van de provinciale Omgevingsverordening heeft verlengd tot 17 november 
2022, een buitenkansje waar de gemeente graag gebruik van maakt. 
Interessant is de achterliggende reden voor deze verlenging en de vraag hoe de RvS de 
juridische houdbaarheid zal beoordelen. 

Op 18 november 2022 is uw steun voor dit bouwplan niet meer mogelijk

Bijzonder Provinciaal Landschap

Dank voor uw aandacht en met vriendelijke groet,

C. Bonsen en M.J. Huis 
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